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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 26. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 15. 6. 2021 v 15:00 hod. 
výjezdní zasedání ZOO Praha 

     

 
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, Ing. Eva Tylová, Mgr. Jakub Lepš, RNDr. Marcela 

Plesníková (odchod 15.30 hod), Ing. Vladimír Schmalz, Bc. Tomáš Štampach, Ondřej Růžička, Tomáš 
Murňák (příchod 15.30 hod) 

Omluven: Milan Maruštík 
Hosté: Mgr. Miroslav Bobek (ředitel ZOO Praha) 
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní  

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu výboru, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných k projednání v ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích projednaných v RHMP 

5. Různé 

6. Nové projekty rozvoje ZOO Praha 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 15.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a dále 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové výboru byli řádně 
pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluven byl Milan Maruštík. 

2. Schválení navrženého programu výboru, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

Ing. Schmalz upozornil na to, že se tisky, které jsou v rychlém sledu schváleny na jednání RHMP a v následně jdou 
k projednání v ZHMP, nelze v krátkém čase seznámit a navrhl usnesení ve znění, aby 

2.1 výbor projednal „červené“ tisky až na příštím zasedání  

nepřijato, pro: 2, proti: 1, zdržel se: 6 

Členové výboru v rámci diskuze o tiscích formulovali usnesení ve znění 

2.2 výbor požaduje, aby materiály, které budou předloženy v ZHMP, byly výboru předkládány  
s dostatečným předstihem z důvodu možnosti seznámení se s nimi 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
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2.3 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato, pro: 6, proti: 1, zdržel se: 1 

2.4 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Vojtíšek 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.5 výbor schvaluje zápis z 25. zasedání výboru dne 15. 6. 2021 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 2 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných k projednání v ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. Dále představila 
jednotlivé tisky a zodpověděla dotazy. Ing. Schmalz navrhl, aby vznikl časový scénář jednotlivých projektů 
adaptačních opatření na změnu klimatu, kdy budou představeny výboru. K tisku týkající rekonstrukce komunikace  
v Šáreckém údolí byl vznesen podnět, aby byl obsahem obdobných tisků i návrh nového stavu po rekonstrukci.  
V obecné rovině byly diskutovány zakázky odboru investičního, dělení zakázek a zhodnocení všech etap projektu. 
Odbor INV bude požádán, aby členy výboru informoval na některém z následujících jednání výboru.  

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-9505, Z-9457, Z-9257 a Z-9378 ke schválení 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 2  

4. Souhrnná informace o tiscích projednaných v RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 31. 5. do 14. 6. 2021 členové obdrželi elektronicky. 
Upozornila na velkou zakázku týkající se rekonstrukce stoky D a popsala složitou problematiku stavby.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 1 

5. Různé 

Předsedkyně výboru upozornila na akutní problém, a to že městské části mají připravené projekty na rekonstrukci 
technické vybavenosti a požádala o podporu k uvolnění financí na jejich krytí přípravy a realizaci.  Členové výboru se 
shodli na požadavku, aby byly největší projekty odprezentovány investičním odborem na následujícím zasedání za 
přítomnosti nového ředitele odboru. 

RNDr. Jana Plamínková poděkovala za účast a konstatovala, že další jednání bude 7. 9. 2021. 

6. Nové projekty rozvoje ZOO Praha 

Ředitel ZOO Praha Mgr. Bobek členům představil nově zrealizované projekty přímo v areálu ZOO Praha. 

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 

Tomáš Vojtíšek 
ověřovatel zápisu, člen Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 


